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§ 4 
Två medborgarförslag om åtgärder vid Plockepinnparken  
NI 2023/439 
 

Beslut  
Norra innerstadens stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Två medborgarförslag inkom till Norra innerstadens 
stadsdelsnämnd i juni 2023 med förslag på olika åtgärder i 
lekplatsen Plockepinn på Gärdets sportfält. Vid sitt sammanträde 
den 31 augusti beslutade nämnden att överlämna dem till 
förvaltningen för beredning. Den ena förslagsställaren har 
sammanfattat sina förslag i fem punkter. Önskemålen är att 
avgränsa hela lekplatsen med staket, att reducera cyklisters 
hastighet, att tillskapa mer skugga på lekplatsen samt att ta bort 
taggiga roshäckar. Den andra förslagsställaren anser att lekplatsen 
är för högljudd och önskar att bullerplank sätts upp mot bostäderna 
på Sandhamnsgatan. 
  
Utifrån de ursprungliga intentionerna med lekplatsen motsätter sig 
förvaltningen att hägna in hela lekplatsen med staket men ser ändå 
möjligheter att förtydliga avgränsningen mot stråket där det cyklas. 
Förvaltningen kommer också att diskutera åtgärder för att reducera 
cyklisternas hastighet med idrottsförvaltningen. Förvaltningen 
kommer också att utreda möjligheten att tillföra mer skugga till 
delen för mindre barn. Utifrån intentionerna om att stärka 
ekologiska värden och att gynna biologisk mångfald anser 
förvaltningen att roshäckarna är viktiga att bevara men att de i 
nuläget är för stora och yviga. De kommer därför att skäras tillbaka 
samtidigt som ett nytt och bättre träräcke sätts upp som avgränsning 
mellan dem och lekplatsen. Förvaltningen bedömer att ett 
bullerplank skulle ha liten effekt på att dämpa ljudet från lekplatsen 
i den stora, öppna miljö som Sportfältet är, och skulle även vara ett 
avsevärt estetiskt intrång i landskapsrummet. Förvaltningen anser 
därför inte att ett bullerplank ska sättas upp vid lekplatsen. 
 
Handlingar i ärendet 

 NI 2023/439-2 Svar på två medborgarförslag om 
Plockepinnparken 

 NI 2023/439-3 Bilaga 1. Medborgarförslag om åtgärder vid 
Plockepinnparken (webbversion) 

 NI 2023/439-4 Bilaga 2. Medborgarförslag om 
ljuddämpande åtgärder vid Plockepinnparken (webbversion) 
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